
 

 

1 

P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.2.2019 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 27 lutego 2019 roku.  

 

 

 Na stan 6 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-

Stefanowska, 

 Przedstawiciel Polskiej Grupy Energetycznej – Lidia Podlaska. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wnioski Komisji.  

                                         

Innych uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja  jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie określenia głównych kierunków pracy i sposobów 

realizacji zadań Rady Miejskiej w Olecku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, że tego typu projekt uchwały jest wnoszony pod obrady po raz pierwszy. 

Przewiduje główne kierunki pracy Rady i sposoby ich realizacji, które najczęściej były 

wymieniane wśród radnych. Kierunki pracy zostały zgrupowane w trzech punktach. Pierwszy 

obejmuje dostępność komunikacyjną gminy, drugi dotyczy podwyższenia poziomu życia 

mieszkańców, zaś trzeci obejmuje budowanie wspólnoty samorządowej.  
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Realizacja działań będzie odbywać się poprzez współpracę z sąsiednimi samorządami, 

korzystanie z programów rządowych i europejskich, planowanie strategiczne oraz wspieranie 

wartościowych inicjatyw grup mieszkańców. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

odnośnie zapisu „rozwój budżetu obywatelskiego, także na terenach wiejskich zapytał, czy 

fundusz sołecki będzie nadal obowiązywał. Fundusz sołecki to kwota ok. 500 tys. zł  

na ten rok, natomiast budżet obywatelski to kwota 250 tys. zł. W mieście mieszka prawie  

17 tys. osób, na terenach wiejskich ok. 6 tys. osób. Biorąc pod uwagę proporcje dotyczące 

ludności dla miasta należałoby przeznaczyć przynajmniej trzykrotnie większą kwotę.   

Chciał wiedzieć, czy fundusz zostanie zlikwidowany i wprowadzony budżet obywatelski  

na tereny wiejskie, czy zwiększona kwota budżetu obywatelskiego dla miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wyjaśnił, iż intencją wnioskodawców było ustanowienie formy budżetu obywatelskiego 

również na terenach wiejskich bez likwidacji funduszu sołeckiego. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zaznaczył, iż fundusz sołecki jest formą budżetu obywatelskiego i w pewnym sensie  

ma miejsce „dyskryminacja” mieszkańców miasta ze względu na wysokość środków. Poddał 

pod rozwagę, by do sesji przeanalizować zapis i zachować proporcje. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zwrócił uwagę, iż w przypadku budżetu obywatelskiego na terenach wiejskich duże sołectwa 

będą miały większe szanse przegłosowania zadań, a mniejsze sołectwa mogą nie otrzymać 

szansy. W przypadku funduszu sołeckiego wszystkie sołectwa mają równe szanse. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, że w zamyśle radnych było, aby mieszkańcy decydowali, na co mają być 

przeznaczane pieniądze. Kryterium ilości mieszkańców jest istotne. Fundusz sołecki 

funkcjonuje na obszarach, gdzie jest małe zaludnienie, a duży teren.  

Pewne jest, iż obie formy należy utrzymać, natomiast szczegóły w jakich proporcjach,  

w przyszłości należy dopracować.  

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

wtrącił, iż można zastosować rozwiązanie na zasadach inicjatywy lokalnej. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

prosił o wyjaśnienie, co kryje się pod pojęciem rozwój ciał doradczych i przedstawicielskich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wyjaśnił, że obecnie funkcjonuje Olecka Rada Młodzieżowa i Olecka Rada Seniorów,  

a chodzi o powołanie, np. rady przedsiębiorczości lub rady sportu i kultury.  

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

wskazał, iż zapis „rozwój świetlic wiejskich” jest mało czytelny. Na terenach wiejskich jest 

dosyć dużo świetlic. Punkt może sugerować, by powstawały świetlice w każdej wsi. Poddał 

pod rozwagę zmianę zapisu na dbałość o świetlice, które funkcjonują i likwidację tych, które 

w ogóle nie funkcjonują. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wyjaśnił, że w zamyśle radnych było zaangażowanie instruktorów kultury i sportu  

w świetlicach.   
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Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, w jakim zakresie będzie wsparcie rozdzin. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odpowiedział, iż Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

zaproponowała dość ogólny zapis sugerując się kartą dużej rodziny nie wskazując 

szczegółów. 

 

Komisja prosiła o uwzględnienie następujących poprawek do projektu uchwały jako 

autopoprawki Przewodniczącego: 

1) w § 1 ust. 2 pkt 1 ppkt e wyraz „miasta” zastąpić wyrazem „gminy”. Punkt otrzymał 

brzmienie: 

„e) komunikacja zbiorowa na terenie gminy.”; 

2) w § 1 ust. 2 pkt 3  ppkt f wyraz rozwój” zastąpić wyrazem „aktywizacja”. Punkt 

otrzymał brzmienie: 

„f) rozwój świetlic wiejskich.”. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawki Przewodniczącego, jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia głównych kierunków pracy i sposobów 

realizacji zadań Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż plan został sporządzony na podstawie uchwały intencyjnej  

Nr ORN.0007.70.2017 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 października 2017 r. Projekt planu 

sporządzono przede wszystkim na wniosek inwestora inwestycji celu publicznego, 

polegającej na przebudowie linii elektroenergetycznej wysokiego napięcia 110 kV oraz  

w celu zagospodarowania terenów na Osiedlu Siejnik (na chwilę obecną w większości 

niezagospodarowanych). Oprócz przebudowy linii zakłada się przeznaczenie terenu pod 

zabudowę wielorodzinną z usługami i jednorodzinną. Linia zostanie przebudowana bliżej 

granicy drogi Szosa do Świętajna. W granicach planu projektowane są drogi publiczne  

o powierzchni ok. 1,5 ha, których budowa w przyszłości będzie zadaniem własnym gminy.  

Dla przedmiotowego terenu została sporządzona prognoza oddziaływania na środowisko oraz 

analiza ekonomiczna obejmująca 5 lat do przodu.  

W trakcie wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu nie wpłynęła żadna uwaga.  

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, czy w tym przypadku nie będzie żadnych odrolnień. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że nie będzie. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym 

Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku 

w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, że wykonanie planu zostało podzielone na trzy etapy z uwagi na rozległy teren  

o pow. ok. 144 ha. Ze względu na ustalenia projektu planu miejscowego, tj. planowana sieć 

nowych dróg gminnych, nowe tereny przeznaczone pod zabudowę, dla których wymagane 

jest zaopatrzenie w infrastrukturę techniczną, zasadnym jest etapowanie uchwalania planu 

miejscowego, a co za tym idzie, ze względu na koszty, etapowanie realizacji inwestycji  

w infrastrukturę techniczną finansowanych z budżetu gminy (zadania własne gminy). 

Wykonawca wykona podział w ramach posiadanej umowy, gmina nie poniesie dodatkowych 

kosztów.  

Po podjęciu uchwały projekty trzech planów będą ponownie wyłożone do publicznego 

wglądu.  

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, czy kolejność uchwalania planów będzie następowała od terenu przy drodze  

do Giżycka.  

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż najprawdopodobniej taka będzie kolejność, bo na tym terenie jest 

największa infrastruktura i gmina poniesie najmniejsze koszty. Istnieje prawdopodobieństwo, 

że w przyszłości pozostałe dwa plany mogą nie zostać uchwalone. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2019-2022 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

oznajmiła, że przeciwdziałanie narkomanii, jest zadaniem własnym gminy. Zadania zostały 

szczegółowo określone w ustawie.  

Projekt uchwały zakłada realizację i kontynuację dotychczasowych zadań, a program jest 

oparty na Diagnozie lokalnych zagrożeń społecznych dla Gminy Olecko przeprowadzonej  

w 2017 roku.  

Z badań przeprowadzonych podczas diagnozy i z rozmów z terapeutami wynika, iż w gminie 

nie ma problemu narkomanii. Badani byli uczniowie, którzy w ankietach anonimowych 

odpowiadają różnie. Trudno wskazać, jakie są tego przyczyny i przy kolejnej diagnozie  

problem będzie głębiej zbadany. 

Celem programu jest: 
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 zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób 

uzależnionych od narkotyków i osób zagrożonych uzależnieniem, 

 udzielanie rodzinom, w których występują problemy narkomanii, pomocy 

psychospołecznej i prawnej, 

 prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej, edukacyjnej oraz 

szkoleniowej w zakresie rozwiązywania problemów narkomanii, w szczególności dla 

dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie zajęć sportowo-rekreacyjnych dla uczniów,  

a także działań na rzecz dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych 

programach opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych, 

 wspomaganie działań instytucji, organizacji pozarządowych i osób fizycznych, 

służących rozwiązywaniu problemów narkomanii. 

Źródłem finansowania zadań określonych w niniejszym programie są dochody gminy 

pochodzące z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych.  

 

Pytań, ani uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2019-2022. 

 

 

e) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących 

dróg gminnych 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

oznajmił, iż Wojewoda w ramach nadzoru nad uchwałami organów gminy  

w § 2 uchwały Nr ORN.0007.14.2018 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 30 listopada 2018 r.  

w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych zauważył nieścisłość w terminie 

wejścia w życie przepisów ww. uchwały. W związku z tym dokonuje się zmiany zapisów 

uchwały w zakresie jej wejścia w życie. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych. 

 

 

f) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg  

do kategorii dróg gminnych 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

wskazał, że zmiana jest analogiczna do poprzedniego projektu uchwały. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko 
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Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

poinformował, iż program jest podejmowany co roku, a założenia programu wynikają  

z ustawy o ochronie zwierząt.  

Program określa zasady opieki nad bezdomnymi zwierzętami i ograniczania problemu ich 

bezdomności. Obejmuje swoim zakresem m.in.: 

1) zapewnienie bezdomnym psom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku dla zwierząt; 

3) program powszechnej sterylizacji i kastracji zwierząt z terenu Gminy Olecko 

(nowość); 

4) elektroniczne znakowanie (chipowanie) zwierząt, w szczególności psów i kotów; 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6) usypianie ślepych miotów; 

7) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

8) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich; 

9) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych  

z udziałem zwierząt; 

10)  edukacja mieszkańców. 

Prosił o uwzględnienie autopoprawki do projektu uchwały polegającej na zmianie nazwy 

lecznicy w § 8 ust. 2. Zamiast Gabinetu Weterynaryjnego „Perro y Gato s.c.” zostanie 

wpisana Przychodnia Weterynaryjna VET-OL. 

Wysokość środków finansowych na realizację programu wynosi 100 tys. zł.  

 

Członek Komisji – Rafał Cezary Bielawski 

zapytał, w jakim terminie odbywa się odławianie psów. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że gmina działa w sposób ciągły na podstawie zgłoszeń mieszkańców.  

W zeszłym roku odłowiono tylko 15 psów. Często bywa tak, że większość psów posiada 

właścicieli. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że na sesji zostanie zgłoszony  wniosek  zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi i wprowadzenie powyższego projektu uchwały.  

Projekt regulaminu został przyjęty przez Radę Miejską w sierpniu 2018 r. Organ regulacyjny  

- Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie negatywnie zaopiniował przedłożony 

projekt regulaminu, wskazując elementy wymagające poprawy i uzupełnienia w zakresie 

podania dokładnych parametrów, a nie przedziału. Stosowne poprawki zostały naniesione  

i wydział przygotował ponownie projekt regulaminu. Radcowie prawni po analizie projektu 

uchwały, biorąc pod uwagę rozstrzygnięcia wojewody, stwierdzili, iż nie ma potrzeby 
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ponownie wnoszenia projektu regulaminu pod obrady, a już regulamin z uwzględnionymi 

uwagami.  

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, z jakiego powodu Prokuratura Rejonowa w Olecku analizowała projekt regulaminu. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż prokuratury w całej Polsce badały regulaminy dostaw wody w zakresie 

zapisu, że za wykonanie przyłącza musi zapłacić właściciel nieruchomości. W regulaminie 

był niejasny zapis, ale Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku nigdy 

z niego nie skorzystało i nikt nigdy nie zapłacił za wykonanie przyłącza. Stąd prokuratura 

wniosła o zmianę uchwały.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Olecko. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że oprócz zmian wyszczególnionych w projekcie w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2019 w zakresie zadań realizowanych przez jednostki oświatowe, zwiększa 

się dochody z tytułu dotacji celowej na zadania bieżące zlecone o 7.112,00 zł na dodatki 

energetyczne. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, iż zarówno plan dochodów, jak i wydatków zwiększa się o 1.673.571,32 zł. 

Omówiła zmiany w planie dochodów budżetu gminy: 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan dotacji celowej w ramach 

programów finansowych z udziałem środków europejskich na realizację w 2019 roku 

projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014-2020 o kwotę 1.588.767,83 zł, stanowiącą 

niewykorzystane środki z 2018 roku. Dotyczy to 8 projektów miękkich realizowanych 

w jednostkach oświatowych; 

 w dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, zwiększa się plan 

dotacji celowej w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich 

na realizację w 2019 roku projektu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014-2020 o kwotę 2.909,25 zł, 

stanowiącą niewykorzystane środki z 2018 roku. Dotyczy projektu realizowanego 
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przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Olecku wspólnie z Fundacją Rozwoju 

Ziemi Oleckiej.  

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan dotacji 

celowej o kwotę 81.894,24 zł na zrealizowany w 2018 roku projekt „Przebudowa 

placu zabaw w parku” w ramach PROW 2014-2020. 

Omówiła zmiany w planie wydatków budżetu gminy: 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan o 240,00 zł na pomoc 

finansową Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na funkcjonowanie 

biura w Brukseli; 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków o 268,00 zł  

na dotację celową Gminie Gołdap na organizację nauki religii Kościoła 

Zielonoświątkowego; 

  w dz. 852 – Pomoc społeczna i 855 – Rodzina, zwiększa się plan Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Olecku o 53.658,00 zł, głównie na wynagrodzenia osobowe 

pracowników i pochodne od płac. W grudniu 2018 r. nie zostały dokonane przelewy,  

a środki z nadwyżki będą wprowadzane do budżetu w późniejszym okresie; 

 w dz. 852 – Pomoc społeczna, w planie Urzędu Miejskiego wprowadza się zadanie 

inwestycyjne pn. „Utworzenie Dziennego Domu Senior+” z planem 15.000,00 zł  

na wykonanie projektu technicznego i kosztorysu adaptacji lokalu i podjazdu dla 

niepełnosprawnych do budynku przy ul. Parkowej 7. Gmina złożyła wniosek  

na adaptację i wyposażenie domu dla 16 uczestników. Wkład własny wynosi  

74.343 zł, pozyskana dotacja – 297.370 zł; 

 w dz. 926 – Kultura fizyczna, w planie finansowym MOSiR w Olecku przenosi się 

między paragrafami plan 15.090,00 zł z przeznaczeniem na wydatki niezaliczane  

do wynagrodzeń: zakup ubrań roboczych, ekwiwalenty pieniężne, środki bhp. 

 

Pytań, ani uwag do projektu stanowiska nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

poruszył sprawę zwiększenia miejsc parkingowych wokół Placu Wolności w Olecku poprzez 

wycięcie drzew, usunięcie postojów taxi lub wyznaczenie zakazu czasowego postoju. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

w jego ocenie należy wstrzymać się z ewentualnym rozwiązaniem problemu do ukończenia 

prac nad kompleksowym opracowaniem planu organizacji ruchu wokół Placu Wolności. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, iż w marcu planuje spotkanie z taksówkarzami, a ponadto stara się zaangażować 

studentów z Białegostoku do opracowania koncepcji zagospodarowania omawianego terenu.  

Niewątpliwym jest problem braku miejsc parkingowych, jednak trzeba mieć na względzie, 

jak centrum miasta powinno wyglądać. Chce rozwiązać problem do sezonu letniego. 

 

Członek Komisji – Wioletta Żukowska 

zapytała o prace nad amfiteatrem. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że rozmawiał już z wykonawcą nad wznowieniem prac nad amfiteatrem oraz 

równaniem dróg gminnych. Wykonawca oczekuje na sprzyjającą pogodę bez przymrozków. 

Do 30 kwietnia br. zadanie powinno być ukończone. W maju jest planowana impreza 

kulturalna w amfiteatrze związana z realizacją projektu.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Wróblewski 

wskazał na problem dziur i zarośniętych poboczy na drogach gminnych. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, iż będzie dokonany przegląd dróg gminnych po sezonie zimowym. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Komisji 

Dawid Bondarenko 

 


